
 

PROTOKOLL STYRELSEMÖTE  

IIBK, 2019-11-04 

 

Datum: 2019-10-04, kl. 18:30 Plats: Lunnagård, Uråsa  

Närvarande: Anders Karlsson, Marie Hammarstedt, Peter Hildingsson, Jörgen Glanshed, 

Björn Claesson, Thomas Johansson 

 

Frånvarande: Lotta Kidell, Martin Gustavsson 

 

1. Inledning (ordförande) 
Ordförande Anders Karlsson öppnat mötet.  
 

2. Val av person för justering av protokoll 
Jörgen Glanshed vald till justeringsperson. 
 

3. Genomgång av föregående protokoll 
Träningar mån-tors v. 8 2020 måste ställas in pga lysrörsbyte i sporthallen. Meddelas 
ledare via mail (Anders/Peter).  
 

4. Ekonomi 
▪ Ekonomirapport 

Avgifter är fakturerat. Vid behov av påminnelser till spelare/föräldrar följer Marie 
upp och påtalar det till berörda ledare som i sin tur driver på spelare/föräldrar.  
  
Kommunala LOK-stöd inskickat men synpunkt inkommit på vår beskrivning av 
värdegrund. Värdegrund behöver uppdateras.  
 

▪ Sponsring 
 
 

▪ Försäljning 
o Gutz 

Försäljning av Gutz har ekonomiskt gått bra för föreningen. Men det har varit ett 
antal saker som strulat. Anders kontaktar Gutz för vidare dialog.  
 

o Hidden Heroes UF  
Ett UF-företag som trycker T-shirts riktade till idrottsklubbar.  
 

o Bingolottoförsäljning uppesittarkvällen 
Peter tar fram info för inventering av bingolottor. Therese tar hand om den 
praktiska hanteringen inkl. utdelning.  
 

o Övrig försäljning 
Björn visat två ex på kepsar. Björn går vidare med alt. 1 och tar fram 
förslag/provexemplar på svart keps med vit brodyr. 
 
Mer varor till försäljning finns numer i städförrådet bredvid kiosken.  
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▪ Lagkassor 

Diskussion om vad som är acceptabel egen lagförsäljning ex. kakförsäljning eller 
annat. När ett lag vill starta egen försäljning:  
 
o Lagförsäljning får inte konkurrera med klubbens försäljning 
o Försäljningen ska godkännas av styrelsen innan uppstart 
o Lagets ledare ska sända tydliga signaler till spelare/föräldrar att klubbens 

ordinarie försäljning inte ska påverkas eller nedprioritera pga lagets egna 
försäljning. 

 
Ev. sponsring riktad till enskilt lag skall godkännas av styrelsen innan det mottas. Detta för 

att undvika att sådan sponsring medför att laget agerar helt olikt andra lag i klubben.  

 

Ledde in oss på diskussion om att fundera på om försäljning av Gutz/New Body bör flyttas 

till våren. Skulle minska belastning på de funktioner/roller i klubben samt att konkurrensen 

från andra klubbars försäljningar inte konkurrerar.  

 

5. Rapport för klubblagen, domare m.m. 
Samtliga lag är nu igång. Många nya ledare har tillkommit i klubben.  
 

6. Kommande aktiviteter (utbildningar, ledarträffar, m.m.) 
 
▪ Julskyltning 2019 

Anders anmält att vi i IIBK är intresserad av att delta. Ännu ej klart om vi står inne 
eller ute. Äldsta laget dvs juniorlaget ansvarar för detta. Förslagsvis säljer vi 
reklammaterial samt ev. korvförsäljning.  
 

▪ Ledarträff 2019-11-10 
Påminnelse utskickat om helgens ledarträff 2019-11-04. F.n. 7-8 anmälda utöver 
styrelsen.  
 
Anders och Peter sätter ihop en presentation inför helgens aktiviteter.  
 

▪ Ingelstad Outdoor 2020 
Peter och Anders informerat om idéer att anordna outdoor-cup i Ingelstad 7-9 
augusti 2020. För detta behöver två utomhusplaner 11*22 m iordningsställas. 
Kommer krävas dels planeringsarbete samt många engagerad på plats vid cupen. 
Beslöt att på kommande ledarträff 10/11 tas idén upp och förankras med 
närvarande ledare.  
 
Styrelsen överens om att outdoorsarg köps in för den ordinarie outdoor-planen. 
 

▪ P16-SM 
SM-kval för P16 anordnas lör 9/11 i Väckelsång sporthall där IIBK står som 
arrangör. IIBK tar inträde, löser sekretariat, kioskförsäljning.  
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7. Hallfrågor 
Problem med ventilationen i sporthallen kvarstår. Anders kontaktar föreningsservice 
ang. problem med ventilationen och frustrationen att vår felanmälan inte leder framåt.  
 

8. Material och utrustning 
Kvarstår att se över västar m.m. i materialförrådet.  
 
Stadium har återkopplat till oss som kunder att lansera Stadium 2.0 och har ambitioner 
att lyfta sig som materialleverantör till idrottsklubbar.  
 

9. Övriga frågor 
Inga övriga frågor behandlade på mötet.  
 

10. Beslut tidpunkt för nästa möte  
Anders skickar ut fråga via styrelsens Facebook-grupp för boka tid för nästa möte.  
 

11. Mötet avslutas 
Ordförande Anders avslutat mötet. 
 
 

Protokollet upprättat av: 

Peter Hildingsson (styrelsesekr), 2019-11-04 
 
 
Protokollet justerat av:  
 
Jörgen Glanshed (styrelseledamot), 2019-11-05 


